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STATEN - GENERAAL 
 
HET ONDERWIJSDEEL  
 
 
 
1. RESOLUTIE PERMANENTE LOOPBAANBEGELEIDING 
De resolutie werd zonder discussie aangenomen. 
Deze zal u na definitieve vaststelling van de tekst worden 
toegezonden.  
 
2. BESCHIKKING EUROPASS 
De Commissie trok haar voorbehoud in en liet een verklaring in 
de notulen vastleggen betreffende de financiering van Europass 
na 2006. Het Vz.schap concludeerde dat hiermee een politiek 
akkoord bereikt was.  
 
Het Europees Parlement heeft voor zijn reces nog geen standpunt 
kunnen bepalen, zodat dit onderwerp naar verwachting tijdens 
het Nederlandse voorzitterschap zal worden afgerond.   
 
3. RAADSCONCLUSIES KWALITEITSBEWAKING BEROEPSONDERWIJS EN 
OPLEIDING 
De raadsconclusie werd zonder discussie aangenomen. 
Deze zal u na definitieve vaststelling van de tekst worden 
toegezonden.  
 
 
4. RAADSCONCLUSIES ERKENNING VAN VERWORVEN COMPETENTIES 
De raadsconclusie werd zonder discussie aangenomen. 
Deze zal u na definitieve vaststelling van de tekst worden 
toegezonden.  
 
5. WIJZIGING STATUUT CEDEFOP 
De landen die nog een voorbehoud hadden bij het gebruik van 
art. 308 van het verdrag als grondslag voor dit besluit, werd 
gevraagd of zij dit in konden intrekken. Ze gaven aan hiertoe 
bereid te zijn, maar wilden bij de raadsnotulen een verklaring 
opgenomen hebben, waarin gesteld wordt dat deze afwijking van 
het onderwijsartikel eenmalig is en geen precedentwerking mag 
krijgen. De tekst van de verklaring werd tijdens de vergadering 
uitgedeeld. Hiermee kon ook dit voorstel aangenomen worden. 
 
 



6. MEDEDELING PROGRAMMA'S ONDERWIJS EN OPLEIDING 2007-2013 
De Raadsconclusies werden zonder discussie aangenomen.  
Deze zal u na definitieve vaststelling van de tekst worden 
toegezonden.  
 
 
Vervolgens werd aan de hand van vragen van het vz.schap een 
algemene discussie gehouden over de mededeling van de Commissie 
betreffende de nieuwe programma's. In deze mededeling wordt een 
outline gegeven van de nieuwe programma's. De eigenlijke 
wetsteksten worden, zoals nogmaals door de Commissie CIE werd 
bevestigd, half juli verwacht. 
 
Na opening van de discussie door het vz.schap gaf de Commissie 
een korte toelichting op haar mededeling. Ze benadrukte hierbij 
de volgende doelstellingen: 
- Ingaan op politieke uitdagingen, zoals vastgesteld in de 

processen van Lissabon, Bologna en Kopenhagen; 
- Tegemoet komen aan sociale veranderingen, met name 

vergrijzing; 
- Vereenvoudiging van procedures, waarbij ook aandacht dient 

te zijn voor coherentie en disseminatie; 
- Kwantitatieve doelstellingen 
- Op de financiële enveloppe, zo benadrukte de Commissie, kan 

niet vooruit worden gelopen. Hier is het uitgangspunt de 
discussie rondom de financiële perspectieven.  

Verder noemde de Commissie de uitbreiding van Tempus 
essentieel. Tempus draagt volgens haar bij aan stabiliteit, 
welvaart en democratisering in de nieuwe buren van de EU. Voor 
uitbreiding van het programma dienen wel voldoende middelen 
beschikbaar te komen. 
 
De lidstaten waren overwegend positief in hun reactie op de 
mededeling. Nederland benadrukte in zijn interventie de 
toegevoegde waarde die de programma's dienen te hebben op 
Europees niveau, met name in het Lissabon proces. Verder ging 
Nederland in op het versterken van mobiliteit. Hierbij gaf het 
aan vooral te willen kijken naar de kwaliteit van mobiliteit. 
Anderen sloten zich hierbij aan. Verder noemde Nederland 
burgerschap als een onderwerp dat meer aandacht zou moeten 
krijgen in de nieuwe programma's. Ook hierin werd het 
bijgevallen door een aantal delegaties. Vervolgens pleitte 
Nederland voor verlichting van de bureaucratische procedures in 
de nieuwe programma’s. Het kreeg hierin algemene bijval. 
Tenslotte riep Nederland de Commissie op tijdig met de 
wetsteksten van de nieuwe programma's te komen. Ook hierin vond 
Nederland steun.  



Een aantal delegaties achtte in dit verband de 
decentralisatievoorstellen (nieuw uitvoerend agentschap) van 
Commissie heel positief. De delegaties waren verder onverdeeld 
van mening dat integratie van de onderwijsprogramma's Leonardo 
en Socrates positief is. Ze verwachtten dat de coherentie en de 
effectiviteit hiermee vergroot kan worden. Ook werd door een 
meerderheid van de delegaties de link met de Lissabon strategie 
benadrukt.  
Verschil van mening bestond er wel over de financiële 
enveloppe. Een aantal delegaties benadrukte niet te willen 
vooruitlopen op de financiële perspectieven. O.a. Nederland gaf 
hierbij aan de voorgestelde vergroting van het budget te 
ambitieus te vinden. Een aantal zuidelijke en nieuwe lidstaten 
toonde zich voorstander van een stevige financiële enveloppe: 
wil onderwijs zijn centrale rol in Lissabon kunnen waarmaken, 
dan dienen daar voldoende middelen voor beschikbaar te komen. 
 
Ook over TEMPUS en de eventuele uitbreiding van het programma 
naar andere onderwijsvelden dan het hoger onderwijs verschilden 
de delegaties van inzicht. Vooral de nieuwe Lidstaten 
reageerden positief op een versterking van het programma, 
wijzend op het voordeel dat zij er zelf van hebben gehad. 
Verder verwelkomde ook een aantal “oude” lidstaten de 
voorstellen van de Commissie, waarbij enkelen erop wezen dat de 
prioriteiten bij de samenwerking in lijn moeten zijn met de 
behoeften van het betreffende land. Daarnaast reageerde een 
aantal lidstaten meer terughoudend. Zij vroegen zich af of de 
middelen voor een dergelijke uitbreiding wel beschikbaar zijn.  
 
De Commissie stelde in haar reactie dat de delegaties het eens 
waren over de algemene doelstellingen. Ook benadrukte zij 
nogmaals te streven naar het tijdig openbaar maken van de 
wetsteksten, waarbij zij aangaf te verwachten dat met name de 
financiële enveloppe tot problemen zal leiden. Het vz.schap 
trok geen conclusies uit het debat.  
 
7. OVERIGEN 
Zweden gaf een presentatie van de conferentie "leren de wereld 
te veranderen" die van 4-7 mei in Zweden is gehouden. In deze 
conferentie, die een follow-up is van de duurzaamheidstop in 
Johannesburg stond de relatie tussen onderwijs en duurzame 
ontwikkeling centraal. Het sprak de hoop uit dat de EU het 
voortouw zal nemen bij de implementatie van de afspraken 
gemaakt in Johannesburg. Nederland zegde toe onder zijn 
vz.schap dit onderwerp in het onderwijscomité te agenderen. 



Tenslotte bedankte Nederland het Ierse vz.schap voor zijn 
inspanningen. Ook ging het kort in op de prioriteiten voor zijn 
eigen vz.schap.  
 


